
Zápis z pracovní schůzky ze dne 26.11.2012.
Přítomni : Zástupci Old Skautů p.Stránský, Chládek a Klikoš, ředitelka základní školy Miletín Mgr.
Velichová
Přítomní zastupitelé : Jirsáková Alena,Ondřej Machačka,Hlavatý Tomáš,Hak Bedřich, Nosek
Miroslav, Zdeněk Paulus
Nepřítomní zastupitelé : Hlaváček Martin, Kožíšek Tomáš,Hak Vlasta, Zdenek Filounek,Rais
Roman

1. Zástupci Old Skautů ČR přijeli do Miletína poděkovat městu Miletín za dlouholetou
spolupráci při pořádání OLD Skautského Jambore, které již dvakrát proběhlo v Miletíně.
Panu starostovi a paní ředitelce školy poté udělili vyznamenání – Bronzová SYRINX.
Starosta poděkoval a sdělil, že to je vyznamenání pro celý Miletín a velice rádi budeme i
nadále se skauty spolupracovat.

2. Poté proběhal rozprava s paní ředitelkou o nedostatku financí  a z toho důvodu bude muset
být snížen rozpočet základní školy na rok 2011 cca o 600 000,- Kč. Bylo konstatováno, že v
žádném případě nebude ohrožen chod školy. Budou hrazeny veškeré nutné výdaje důležité
pro chod školy. 

3. Starosta informoval, že ho v Miletíně navštívil pan Valenta z Prahy, který je
spoluzakladatelem muzea na zámku. Pan Valenta má velký zájem o zkvalitnění propagace a
provozu muzea. Zašle své návrhy ještě na město Miletín. 

4. Starosta informoval, že budou vytvořeny zcela nové internetové stránky kempu Miletín
včetně zcela nového programu k účtování a evidenci ubytovaných. K tomuto kroku
přistupujeme z důvodu rozšíření a zkvalitnění služeb v kempu a na koupališti.

5.    Ing. Marek podal informaci, že chce proplatit náklady na vypracování projektu na
domovní kanalizační přípojku k jeho domu. Starosta informoval o celé věci VOS Jičín, který
vydal stanovisko. Toto stanovisko bylo poskytnuto na SÚ Miletín k dalšímu řízení.
Zodpovídá p.Hejna.

6. Zdárně byla ukončena akce rekonstrukce jeviště Sousedského domu v Miletíně na kterou
město Miletín získalo dotaci. Tato dotace byla získána přes MAS Podchlumí. V příštím roce
bude vyhlášen další a zřejmě poslední dotační titul. Zvažovat o podání žádosti o dotaci,
možná na    rekonstrukci sálu. Bude ještě předmětem  jednání.

7. Věžní hodiny na náměstí. Doposud natahuje hodiny pan Kněžourek. Nově by měl hodiny
natahovat zaměstnanec MÚ. 

8. Město Miletín v současné době dokončuje výstavbu třech nových bytů v budově č.p
100.Zastupitelé rozhodli o nových nájemcích z předložených žádostí následující. Byt A –
Stanislav Stohr Miletín , byt B – sl.Voňková s dítětem – Hořice a byt C paní Jónová z Hořic
s dcerou. Náhradnice paní Sedláčková B.Poličany.

9. Uvolněný byt v pečovatelském domě – zastupitelé rozhodli, že novou nájemkyní bude paní
Jirsová Eva z Miletína.

10. Starosta informoval o nutnosti vydat nové vyhlášky o poplatcích o odpadech a systému
odpadového hospodářství v Miletíně. Bude schváleno na VZ. Výše poplatků pro rok bude
stejná 450,- Kč osoba/rok.

11. Žádost spolku pro exhumaci německých vojínů o možnost exhumace vojínů pohřbených na
hřbitově v Miletíně. Město Miletín souhlasí s podmínkou, že nebudou v žádném případě
porušeny nebo narušeny stávající hroby nebo hrobová místa. 

12. Starosta informoval, že komín na Sousedském domě v Miletíně je v havarijním stavu a je



nutný ho na jaře opravit.
13. Žádost pana Kuglera o nákup a instalaci nového odsávání v kuchyni restaurace Sousedský

dům. Opakovaně je vytýkáno hygienou. OZ souhlasí s tím, že náklady uhradí pan Kugler a
budou následně odpočítávány z nájmu. Pan Kugler předloží minimálně tři nabídky.

14. Zřízení věcného břemene na pozemcích v  majetku města Miletín v ulicích Jiráskova a
10.května pro uložení el.vedení do země. Důležité zejména pro posun rekonstrukce ulice
Jiráskova v Miletíně.

15. Prodej pozemku p.Píšovi, který koupil nemovitost v Miletíně a kousek pozemku na zahradě
patří městu. OZ souhlasí.

16. V případě, že vše dobře dopadne, budou na všech vjezdech instalovány značky s výzvou ke
snížení rychlosti. Vše na dotace.

17. OZ souhlasí s tím, aby byl propojen chodník mezi Miletínem a Horkama. Pozemek patří
Královéhradeckému kraji, který s výstavbou souhlasí. Zvýší  se tak bezpečnost chodců.

18. Problematické parkování vozidel v ulici Palackého. Neustále zde parkují vozidla, které tak
vytváří nebezpečné situace v této ulici.Město také registruje opakované stížnosti veřejnosti a
právnických osob. Majitelé vozidel byli opakovaně vyzváni k tomu, aby svá vozidla
parkovali buď na svých pozemcích nebo ve spodní části náměstí. Bohužel nic se nezměnilo.
Z tohoto  důvodu budou provedeny všechny kroky k umístění zákazu stání vozidel v této
lokalitě.  

19. V současné době jsou dokončovány byty nad poštou s dotace od ministerstva pro místní
rozvoj, které poskytlo dotaci ve výši 550 000,- Kč. Na tyto byty musí být dáno věcné
břemeno v době trvání dvaceti let. Je to stejné jako na pečovatelské domy, které také byly
vybudovány z dotace.

20. Město Miletín bylo zařazeno na další dva roky do sociálního programu Královéhradeckého
kraje.

21. Ve fondu rozvoje bydlení má město Miletín 160 000,- Kč, které využije na dofinancování
řemeslných prací na rekonstrukci bytu nad poštou a vybudování nového bytu z bývalé
knihovny.

22. Bude konečně provedena směna pozemků města Miletín a pozemku v majetku generálního
ředitelství cel.

23. Bude vydán zcela nový požární řád města Miletín.

                                             Zapsal : Nosek Miroslav 


